
Protokół Nr  57/2021 

z posiedzenia Komisji ds. Samorządu, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego 

z dnia 7 grudnia 2021 roku 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Gawrysiak Renata – Przewodnicząca komisji 

2. Herrmann Cecylia– Zastępca przewodniczącej komisji 

3. Kaszliński Jakub  – Członek komisji 

Spoza komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Filipiak Marcin – Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

2. Posadzy Wiesława – Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

3. Borkowska Patrycja – Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Dąbrowie Biskupiej 

4. Słupczewska Ewelina – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Dąbrowie 

Biskupiej 

5. Kilimiak Urszula – Inspektor ds. obsługi sekretariatu 

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Spotkanie z przedstawicielami Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Dąbrowie Biskupiej. Podejmowane działania dot. Przemocy w 

rodzinie. 

3.  Opracowanie planu pracy komisji na I półrocze 2022 roku. 

4. Zakończenie. 

Ad 1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia komisji. 

Po stwierdzeniu quorum Przewodnicząca Komisji, radna Renata Gawrysiak o godz.13.00 

otworzyła posiedzenie Komisji. Następnie powitała członków komisji, Przewodniczącą 

Rady Gminy, Wójta Gminy oraz pracowników przybyłych na komisję .  

Lista obecności w załączeniu do protokołu. 

Ad 2. Spotkanie z przedstawicielami Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Dąbrowie Biskupiej. Podejmowane działania dot. przemocy w rodzinie. 

Pani Patrycja Borkowska – przedstawiła komisji wykorzystanie środków z zezwoleń na 

sprzedaż napojów alkoholowych do dnia 30 listopada br.   

Radna Renata Gawrysiak – Wydawane są duże  pieniądze na walkę z alkoholizmem a 

efektów żadnych , osoby , które kiedyś spacerowały po całej gminie pod wpływem alkoholu 

nadal chodzą , czy nie warto by było pomyśleć o czym takim jak mitingi, spotkania , rozmowy 

w grupach wsparcia jak to działa np. w miastach. 



Pani Patrycja Borkowska -  My nie jesteśmy klubem anonimowych alkoholików , zapraszamy 

na komisje osoby , które są zgłaszane np. przez policję, przez członków rodziny. Jeżeli 

dobrowolnie te osoby nie przychodzą na umówione spotkanie to wówczas kierujemy 

wniosek do Sądu w celu sporządzenia opinii w przedmiocie uzależnienia. Są osoby, które po 

terapii nie wracają do nałogu, ale to są sporadyczne przypadki. To trzeba chcieć. Poza tym w 

naszym punkcie przy ulicy Długiej 74 jest raz w tygodniu terapeuta i z jej pomocy też 

korzystają osoby przez nas kierowane. Od października tego roku można też korzystać z 

porad radcy prawnego w Punkcie Konsultacyjno-Informacyjnym ds. uzależnień. 

Radny Jakub Kaszliński – W punkcie 3 jest wynagrodzenie w kwocie 11.186,26zł, co to jest? 

Namiot profilaktyczny, co to takiego ? Czy będą przyszłym roku organizowane kolonie ? 

Pani Patrycja Borkowska – Jest to wynagrodzenie  dla Pani za prowadzenie zajęć w świetlicy 

środowiskowej w Pieraniu, kwota jaką do tej pory wydaliśmy zgodnie z umową - zleceniem 

zawartą z tą Panią. 

Namiot zakupiliśmy ze środków z zezwoleń , bo zgodnie z programem możemy taki zakup 

poczynić, chcemy na festynach, na dożynkach  wyjść do ludzi z czymś takim, kupiliśmy też 

alkogogle i narkogogle. 

Jeżeli będą środki, a z tego roku na pewno jakaś  kwota nam przejdzie na następny rok to z 

pewnością zorganizujemy kolonie. 

Wójt Marcin Filipiak – Zobaczymy jakie będzie zainteresowanie. 

Materiał stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Poproszono Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Dąbrowie Biskupiej o 

zreferowanie części tematu w kwestii podejmowanych działań dot. przemocy w rodzinie. 

Pani Ewelina Słupczewska – W tym roku organizowaliśmy kolonie dla dzieci, wspólnie z 

Gminnym Ośrodkiem Kultury, Sportu i Rekreacji w Dąbrowie Biskupiej dwa razy 

organizowaliśmy wakacje z kinem w m-cu lipcu, oprócz tego organizowaliśmy warsztaty 

poprzez firmę z Krakowa we wszystkich szkołach na temat cyberprzemocy w szkołach. 

Komisja nie miała więcej pytań do pracownika.  

Ad 3. Opracowanie planu pracy komisji na I półrocze 2022 roku. 

Plan pracy w załączeniu do niniejszego protokołu.       

Ad  4. Zakończenie. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku Przewodnicząca Komisji , radna Pani Renata 

Gawrysiak podziękowała wszystkim za przybycie i zamknęła posiedzenie.   

Dąbrowa Biskupia, dnia 7 grudnia 2021 r., godz. 14.30. 

Protokołowała:       Prowadzący posiedzenie 

Urszula Kilimiak       Renata Gawrysiak 


